
Föräldraråd 230524
Närvarande: Cicci, Jenny, Wanja (Erik åk 5, Elsa åk 3), Madelene (Filippa åk 3, Rasmus FK).

Föregående protokoll
- Nya cykelställ är inköpta och utställda.
- Toalettstädningen har blivit bättre. Vissa klasser har låst dörrarna under perioder när

det hänt sånt som inte ska hända på toaletterna, vilket har gjort att toaletterna känns
fräschare.

- Vi har fått besked om att fotbollsplanen ska bli en aktivitetspark inom en treårsperiod,
som det ser ut just nu (men det kan ändras fort).

- Renoveringen av avdelning C i Längan kommer att ske i sommar och är beställd och
klar. Sommarfritids kommer att vara i Hörnan och Deje, mer information kommer
snart.

Punkter
1. Vi har fått funderingar från vårdnadshavare kring hur vi ställer oss till sommargåvor

till pedagoger. Vi önskar som tidigare att de vårdnadshavare som vill ge gåvor
skänker en slant till en välgörenhetsorganisation. Några förslag på organisationer
från föräldrarådet är BRIS, Friends, Röda korset, Svenska kyrkan, tjejjourer. Det
landade till sist på BRIS.

2. Det finns platser kvar i nya FK-klassen då två familjer valt att byta skola redan innan
start. Barnantalet på hela skolan till hösten är lägre än önskat. Blivande åk 2 har
endast 19 elever, så där har vi ett tapp på 5-6 elever. Gör gärna reklam om ni vet
familjer som skulle vilja gå här hos oss.

3. Vi informerade lite om höstterminens tjänstefördelning, några pedagoger som
kommer att vara föräldralediga, hur vi löser det med vikarier och att vi kommer att
anställa en ny specialpedagog på skolan då Karin går i pension.

4. Vi gick igenom en del av Grundskoleenkätens resultat. Ett förslag är att lyfta på
föräldramöten om vad arbetsro är. Gällande föräldrars inflytande: Föräldrarådet, ska
vi bjuda in alla föräldrar att delta, utan att behöva anmäla sig som
klassrepresentanter? Just nu är det endast sex stycken vårdnadshavare som ingår i
föräldrarådet. Kanske kan ett mer öppet möte där alla vårdnadshavare som kan/har
tid att komma bidra till ett ökat engagemang?
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